
(第一段) 

人都到齊了嗎? 那我們直接進入主題吧! 

就在上周 局裡派遣到德軍的臥底全都因為不明原因突然猝死 從各種跡象顯示 

他們全死於一種恐怖的病毒 

經過我們調查發現 這些猝死的情報人員 都有個共通點 

那就是他們都偵查過這個神祕基地 

請各位看下他們犧牲生命拍攝回來的照片 

我們合理懷疑這個巨大的火箭裝置裡 可能裝有毀滅性的病毒 一旦這枚火箭成

功的引爆 那後果將不堪設想!! 

你們有看到桌上的座標控制器吧? 

這個盒子能夠駭入德軍的通訊系統 並改變火箭的攻擊目標 

你們的任務就是帶著座標器潛入這個神秘的地下基地 將它安裝在控制室來更改

火箭座標 

明白了嗎? 你們必須帶著座標器並且將它安裝在控制室 

這次的任務來的突然，我們沒有太多的裝備可以使用，在基地內你們可以撿取地

板上的彈匣以及醫藥箱來補充子彈跟治療。 

時間不多了 開始行動吧! 祝你們好運 

 

(第二段) 

已經成功潛入基地了 他們把酒吧改造成地下基地 在某個地方研發毀滅性武器 

小心點 敵人都躲在你看不見的地方 

你注意到了吧 這些士兵異常的強壯 他們都是接受了改造的士兵 

瞄準頭部可以快速擊殺他們 

敵人火力強大 小心點! 

還記得你們的任務吧 保護好座標器 你們必須將它安裝在控制室 

這裡就是巨型火箭的控制室 將座標器安裝在上去吧! 

太好了 發射目的地已經成功變更 你們拯救了整個世界 

(第三段) 

他們一但成功後 將會對我們造成毀滅性的傷害 

同盟國一旦瓦解 就沒有任何力量可以抵擋他們的勢力 

你得繼續深入地下基地 找到控制室後將座標器安裝上去 

時間不多了繼續行動吧 我會與你保持通訊的祝你們好運 

這些士兵真難對付 這座基地的士兵都進行了生化改造 他們的生物技術已經超

乎我們的想像了 



如果讓他們持續發展 對我們將會是重大的危害你們這次的行動將決定世界未來

的命運! 

 

(第一段) 

Is everyone here ? Then let’s get to the point ! 

In the last week, the spies that was sent by the bureau to the German all die out of 

sudden due to unknown reason. 

According to different types of sign, they all die from a kind of terrifying virus. 

After investigation we found out those dead agents who die suddenly have 

something in common. 

It’s the secret foundation they all investigated . 

Everyone please take a look at the pictures they risk their life shooting. 

We reasonable doubt of there might be a destructive virus inside that giant rocket 

device,once the rocket is successfully launched, consequence will be unimaginable. 

You guys see the coordinate controller on the desk, right? 

This box is able to hack into German’s communication system and change the target 

of the rocket. 

Your mission is to bring the coordinate controller and sneak into that secret base, 

installing it at the control room to change the target of the rocket. 

Get it ?You have to bring the coordinate controller and install it at the control room! 

This mission is such a short notice, we don’t have many device available, but inside 

the base, you can pick up the bullet clips to refill your bullets and pick up first aid kits 

to heal. 

There’s no much time ! Let’s move ! Good luck !   

(第二段) 

Now we have snuck in the base, they reform the bar into underground base and 

develop destructive weapons somewhere. 

Watch out ! the enemies are hiding at the places you can’t see ! 

Now you notice that these soldiers are especially strong, they are all genetic 

engineering soldiers. 

Targeting at their head can make you finish them quickly. 

Their fire are strong ! Look out  

Still remember your mission ? protect the coordinate controller, you need to install it 

at the control room. 

This is the control room of the giant rocket, install the coordinate controller now ! 

Great ! the target of the rocket has been changed, you saved the world!  

 

(第三段) 



Once they succeed, it will cause destructive damage upon us. 

Once the confederation fall apart, there would be no force that can withstand them. 

You have to keep going deep down the underground base,find the control room and 

install the coordinate controller. 

There’s almost no time, keep moving, I will keep in contace with you, good luck! 

These soldiers are hard to deal with, the soldiers of the whole base are genetic 

engineering, their biotechnology is beyond our imagination. 

If we let them developing, that would be a huge disaster, your action this time will 

decide the fate of this world. 

 


